
 
 

Zapisnik 28. razširjene seje KPP, ki se je odvijala v sredo 7. 5. 2025 na PZS, s pričetkom 17:10.  

Prisotni člani IO KPP: Jurij Videc, Dejan Černilogar, Uroš Vidovič, Igor Mlakar, Jurij Videc 

Ostali prisotni: Maksimiljan Kotnik, Alojz Pirnat (preko Zoom), Katarina Kotnik, Bojan Rotovnik, Jože 

Rovan, Jure Brečko, Jože Prah 

Vodje OPP: Drago Kure, Jasmina Pištan, Jože Žugelj (namesto Mladna Živkoviča), Bogdan Seliger, Ignac 

Benkovič, Lovro Telban, Ivan Grčman, Vinko Črepnjak, Magdalena Stritar 

Neupravičeno odsotni: Matej Planko, Marko Artič, Miha Seme 

Opravičeno odsotni: Uroš Zagoričnik,  

Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika 
2. Označevanje obhodnic 
3. Poti društev, ki niso podpisala skrbniških pogodb 
4. Dodatne oznake na planinskih poteh 
5. Dan slovenskih markacistov 
6. Registracije in licence markacistov 
7. Razno 
 

1. Zapisnik 
Uroš Vidovič je predlagal dopolnilo zapisnika, ki je bil dodan.  Soglasno je bil sprejet sklep 

Sklep 1/7-5-2025: IO KPP potrjuje zapisnik 27. seje IO KPP. 

 
2. Označevanje Obhodnic 
Katarina Kotnik je razložila, da se po novem obhodnice označujejo z logotipi na usmerjevalni tabli. Na 
planinske table se desno zgoraj daje logotipe obhodnic, ki potekajo od točke stojišča v dani smeri, in so 
planinske obhodnice ali obhodnice zunanje organizacije, s katero ima PZS oz. skrbnik podpisan dogovor 
o sodelovanju z nosilcem obhodnice. Obhodnica nato sledi Knafelčevi markaciji. V primeru, da na neki 
točki obhodnica zapusti planinsko, se od tam naprej označuje z posebnimi oznakami te obhodnice. 
Neobvezujoč dogovor je da so te oznake v rumeno beli kombinaciji. Ko pristopamo v dogovarjanje za 
souporabo naših planinskih poti ne moremo več zahtevati nadomestila za souporabo poti, saj se 
urejanje poti sofinancira s strani ministrstva. Potrebno pa se je dogovoriti o načinu označevanja in 
opremljanja poti. 
Jože Prah je povedal, da imamo v Sloveniji 700 tematskih poti (5.600 km). Sistem označevanja pohodnih 
poti se je sprejel 2005 in predstavlja neobvezujoča pravila na tem področju. Ni pa zakonsko določeno, 
zato je kontrola v prostoru težja. STO vsem, ki se zanimajo za odprtje novih poti daje navodila. Možna 
so tudi predavanja na to temo. Približno polovico teh poti je označenih v skladu z navodili. Predvideva 
se, da se bo v naslednjem mandatu odprlo zakon o spodbujanju turizma, kjer se bo natančneje lahko 
definiralo tudi to področje. Povedal je še, da se letos vzpostavlja 20 novih poti. Nove poti se 
vzpostavljajo zaradi raznih projektov, ki pa po novem striktno upoštevajo, da mora pot izpolnjevati 
določene pogoje, kot so soglasja lastnikov, skrbnikov itd. Te poti se vnaša tudi v ma PZS. 
Boja Rotovnik je izpostavil, da se pojavlja vprašanje katere obhodnice damo na planinske usmerjevalne 
table. Če nimamo nekega dogovora z društvom, ne moremo prevzeti odgovornost za to da jo 
označujemo, ker ne vemo ali je čez par let še živa. 
Prisotni so se strinjali, da se na planinske usmerjevalne tabel daje logotipe registriranih obhodnic in 
obhodnic, ki imajo veljavni dogovor s PZS. 
Izpostavljena je bila Pot kurirjev in vezistov in pot Vranov let. Problem je označitev po planinskih poteh, 
ker je preveč oznak narisanih. Potrebno bo pristopiti v dogovor z nosilcem. 



Igor Mlakar je izpostavil, da je kjer so krajinski parki potrebno upoštevati tudi Pravilnik o označevanju 
zavarovanih območij, naravnih vrednot, ekološko pomembnih območij in območij Natura 2000 (Uradni 
list RS, št. 145/21), ki se je letos spremenil. Tu je potrebno posebno sodelovanje.  
Jože prah je izpostavil, da bo potrebno še definirati označevanje večnamenskih poti – tj. poti, ki niso 
pohodniške pa potekajo po planinskih poti, npr. poleg turnokolesarskih še konjeniške steze ipd.  
Potrebno bo napisati tudi neka navodila ali je potrebno soglasje lastnika pri odprtju nove obhodnice ali 
le soglasje skrbnika planinske poti. In kako je, če gre za tematsko, učno pot.  
Katarina Kotnik je izpostavila, da kadar dodatnih oznak in posega v prostor ni na planinski poti, je dovolj 
soglasje skrbnika. V kolikor pa se dodatno označuje ali dela točke (učne, tematske ipd.) na trasi, žige in 
podobno, pa je potrebno soglasje lastnika, zavoda za gozdove itd. 
Jože Prah je izpostavil, da ima STO vsako leto klepet na naj poti – uradne pogovore glede označevanja 
in opremljanja poti in dogovarjanja z deležniki. Vedno se daje navodila, da se vključi lokalne markaciste. 
Nujno je potrebno sodelovanje na terenu. Pripravljen je sodelovati pri dogovarjanju z organizacijami, 
ki so nosilci neplaninskih obhodnic. 
Vinko Črepnjak je izpostavil, da se običajno ustavi pri projektih teh obhodnic ravno pri pridobivanju 
soglasij lastnikov zemljišč. Jože Žugelj je izpostavil Belokranjsko pot, ki se jo sedaj vzpostavlja. Niti STO 
niti PZS o tej poti nista obveščena. 
Uroš Vidovič je izpostavil, da je skupščina PZS pred leti sprejela sklep, da se ne nadeluje novih tras poti, 
kjer so že obstoječe. Zelo smiselno je usmerjanje uporabnikov na obstoječe poti. Nujno pa je potrebno 
dogovarjanje med deležniki. 
 
3. Pot društev, ki niso podpisala skrbniških pogodb 
Prisotni so razpravljali kaj z društvi, ki niso podpisala skrbniških pogodb. 7 društev še ni podpisalo 
pogodbe (124 km poti). Ta društva ne morejo prejeti sredstev za urejanje. Jasmina Pištan je vprašala, 
če je možno, da bi te poti prevzela okoliška društva. Bogdan Seliger je povedal, da imajo v OPP 
Notranjske namen na nivoju MDO pristopiti k društvom, da se dogovorijo za podpis ali prenos poti na 
druga PD. Tudi v drugih OPP poskušajo z osebnim stikom s skrbnikom. Ignac Benkovič je izpostavil, da 
je najbolj pomembno, da so poti urejene. Predlaga, da se v posameznem OPP preveri stanje teh poti in 
po potrebi ukrepa. Prisotni se strinjajo, da sredstva rezervirana za te poti ostanejo na PZS in ga lahko 
izkoristijo v MDO za urejanje teh poti.  
 
4. Dodatne oznake na planinskih poteh 
Poleg oznak obhodnic so še druge oznake na neplaninskih poteh. En je bil predlog Janeza Piskarja za 
obrobo puščice z belo. Vsi prisotni so se strinjali, da predlog ni primeren.  
Nova dodatna oznaka na planinskih poteh, ki jo je potrebno dodati v pravilnik je še modra črta pod 
markacijo na dvonamenskih poteh. Jože Rovan predlaga še da se vključi enotna rdeča usmerjevalna 
puščica, ki se namešča na terenu, kjer risanje ni mogoče (pogorišče, travnik ipd.). 
Alojz Pirnat je opozoril še na zimske markacije. Gre za 2,5 m drog 2 colski drog s puščico brez napisa. 
Prisotni so se s predlaganim strinjali. 
 
5. Dan slovenskih markacistov 
OPP Notranjske se je že na zboru markacistov javilo, da bo organiziralo Dan markacistov leta 2026. Za 
letos pa bo Dan markacistov organiziral OPP Podravja in sicer na Boču. Zbor bo najverjetneje na dveh 
lokacijah.  
Prisotni se strinjajo, da se pripravi seznam kdo katero leto organizira Dan markacistov. Pred 
oblikovanjem seznama naj OPP preveri ali imajo kako obletnico in želijo točno določeno leto prevzeti 
organizacijo.  
 
6. Registracija in licence markacistov 

Jure Brečko je predstavil starostno strukturo markacistov glede na kompetenco, licenco in registracijo. 

Letos je 1193 licenciranih markacistov. 179 jih v tem trenutku nima članarine PZS za leto 2025. 

https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2021-01-2857


Obravnavala se je pobuda s področnega zbora markacistov Dolenjske in Bele krajine, ki jo je na 26. seji 

IO KPP predstavil Matej Planko - starejšim markacistom ne bi bilo potrebno več hoditi na licenčna 

izpopolnjevanja. Pri podaljšanju morebitnem licenc starejšim je potrebno preveriti ali imajo članarino 

za tekoče leto.   

Katarina Kotnik je povedala, da je najbolj smiselno, da društva javijo komu želijo, da se licenca podaljša. 

Poleg tega je nujno potrebno javiti, kota oseba umre, da se zabeleži v navezi. 

Maksimiljan Kotnik je izpostavil, da bo v primeru, da naredimo mejo 70 let pomeni da bo šla oseba 

nazadnje na usposabljanje pri 65 letih, kar pomeni da bo 1/3 ljudi takih, ki jim ne bomo podali zadnjih 

informacij in novosti. Vsi ki pridejo z zanimanjem spremljajo usposabljanja. Ti npr. potem ne bi zvedeli 

da imamo maPZS, PlanGIS nove table itd. Hkrati bi lahko kdo bil tudi užaljen, da ga na ta način odrinemo. 

Jure Brečko je povedal, da na vodniški komisiji starejšim od 65 let ni potrebno izvajati določenih 

manevrov. Še vedno pa se morajo udeleževati obnovitvenih usposabljanj. 

Jurij Videc je predlagal da lahko gre na usposabljanje ni pa obvezno. Dejan Černilogar je spomnil, da že 

zdaj obstaja možnost, da markacist dobi naziv veterana, da lahko nosi značko, ne podaljša pa se mu 

licenca. 

Ignac Benkovič je izpostavil, da ni prav, da nekdo dobi licenco pa nikoli ne gre na delovno akcijo. 

Bogdan Seliger je izpostavil da mora PD javiti, če se kdo odloči, da ne bo več markacist.  
Prisotni so se strinjali, da se meja markacistom nad 80 let podaljša licence brez usposabljanja, če ima 
plačano članarino. 
Magdalena Stritar je predlagala, da bi se ob registraciji vsakega markacista obvestilo po e-pošti, da je 
registriran. Možnost se preveri pri Šerkeziju. 
 
6. Razno 
6.1. odprte zadeve z OPP 
Bojan Rotovnik je spomnil na reševanje odprtih zadev na področju zaprtih poti, odsekov v 
administrativnem stanju in križanja poti z železnico. Vodje OPP naj aktivno sodelujejo z društvi, da se 
pot sanira, če potrebujejo pomoč, da se zadeve žim prej rešijo. Če je pot dolgotrajno zaprta in je ni 
mogoče rešiti pa je potrebno sprožiti postopek za opustitev. Nujno je treba tudi prestaviti vse poti, ki 
ne potekajo čez železnico na zavarovanem prehodu, pa čeprav bo šlo za dolgi obhod. Pot mora biti za 
planinca varna. Prevzemati odgovornost za nekaj nevarnega nima smisla. Preveriti je potrebno tudi, če 
je kje prehod čez železnico prestavljen, da se to tudi uredi in pravilno zabeleži v PlanGIS. Stvari, ki so v 
administrativnem postopku je potrebno čim prej rešiti. 
Jože Žugelj je predstavil problem prehoda planinske poti preko državne ceste. Bojan Rotovnik je 
izpostavil, da pot ne sme prehajati cesto, če je polna črta. Zato je potrebno pot prestaviti ali doseči, da 
bodo črto prekinili. 
 
6.2. Označevanje tematskih poti s tablami 
Jože Prah je predlagal, da se dovoli, da se tudi tematske poti označuje na enak način kot so nove table, 
seveda v rumeni barvi. 
 
6.3. Podpis pogodbe z Ministrstvom 
Jure Brečko je povedal, da smo danes dobili osnutek pogodbe z MGTŠ. Z osnutkom se strinjamo in jutri 
jim predlagamo podpis. Upamo da bo podpisano do roka ko je potrebno oddati prvi zahtevek. Zato bo 
KPP, ki ima že vse pripravljeno, v kratkem sprejela sklep o razdelitvi sredstev, ki ga skrbniki potrebujejo 
za črpanje sredstev in objavljen bo razpis. Prvi rok za oddajo zahtevkov je 30. 5. 2025. Naslednji rok je 
31. 8. in nato 31. 10. 2025.  
 
6.4. Delovna akcija OPP Gorenjske 
Lovro Telban je še povedal da 24. 5. 2025 OPP Gorenjske organizira meddruštveno akcijo in vabi da se 
pridružijo. 



 
6.5. Lokacije usposabljanj 
Ivan Grčman je vprašal kako se določijo lokacije usposabljanj. Lokacije tečajev se vsako leto določijo 
glede na predloge, ki pridejo s strani OPP. Obnovitveno usposabljanje pa se organizira na območjih, kjer 
je največ markacistov, ki potrebujejo obnoviti licenco. Za usposabljanja mora imeti koča dostop z avtom 
in primeren ločen prostor za predavanja, ki sprejme najmanj 25 oseb. Za tečaj A in B je potrebno imeti 
še možnost nočitve. Pri usposabljanjih je potrebno imeti v mislih, da je potrebno poskrbeti tudi za 
material za usposabljanje. Pri tečaju A so to karton, leseni krajniki in kamen za risanje markacij. Pri 
tečaju B in obnovitvenih tečajih pa les pripravljen za vgradnjo na poti. Vodje OPP naj predloge pošljejo 
na strokovno službo. 

5.7. 100 let planinstva v Beli krajini 

Jože Žugelj je povabil na prireditev ob 100 let planinstva v Beli krajini, 17. 10. 2025. 

 

Naslednja seja bo v sredo 4. 6. 2025 ob 17:00 na PZS. 

Seja je bila zaključena ob 19:15 
 
Zabeležila strokovna sodelavka Katarina Kotnik 


